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Artikel 41 vragen Dierenambulance en zwerfdierenopvang. 
 

 

In het jaarverslag van de St. Dierenambulance Gooi en Vecht staat dat ze in 2015 in totaal 65 

dieren naar dierenasiel Crailo heeft gebracht. Het Dierenbeschermingscentrum Amersfoort wordt 

niet genoemd als bestemming van ritten. Dat is vreemd, want in 2015 hadden enkele gemeenten 

in het Gooi de zwerfdierenopvang al in Amersfoort ondergebracht. In het jaarverslag staat dat er in 

2015 een overeenkomst is gesloten met Dierenbeschermingscentrum Amersfoort, aangezien de 

St. Dierenambulance ketenpartner is in de dierennoodhulp voor het vervoer naar Amersfoort. Men 

heeft daarvoor een gift van 5.000 euro ontvangen. 

Opvallend genoeg staat er: "Overleg over een overeenkomst voor 2016 is gaande." Dit is 

geschreven op 15 juni 2016, de datum van het jaarverslag. 

 

Per 1 januari 2016 brengt de gemeente Hilversum de zwerfdieren onder in Amersfoort.  

 

1. Klopt het dat Hilversum met het dierenbeschermingscentrum Amersfoort is overeengekomen, 
dat zij zorgen voor afspraken met de St. Dierenambulance Gooi- en Vechtstreek over het 
vervoer van dieren naar Amersfoort en de vergoeding daarvoor? Zo nee, is er een andere 
wijze waarop de St. Dierenambulance een vergoeding krijgt voor de extra benzinekosten en 
tijd? 

2. Klopt het dat er op het vestigingsadres van Stichting Dierenambulance Gooi- en Vechtstreek 
verblijven zijn waar dieren 's avonds en 's nachts worden opgevangen? Voldoet deze opvang 
aan de wettelijke eisen van het Honden- en Kattenbesluit?  

3. Kunt u aangeven na hoeveel tijd de dieren vervolgens naar Amersfoort worden gereden?  
4. Is er op dit moment een overeenkomst tussen het Dierenbeschermingscentrum Amersfoort en 

St. Dierenambulance Gooi- en Vechtstreek? Op welke datum is deze rondgekomen? Waaruit 
blijkt dat u erop toegezien heeft dat deze overeenkomst er kwam? Welke afspraken over 
vergoedingen tussen het Dierenbeschermingscentrum Amersfoort en de St. Dierenambulance 
golden er tussen 1 januari en het moment dat de overeenkomst in ging? 

5. De eerste 8 maanden van het contract met Dierenbeschermingscentrum Amersfoort is voorbij. 
Hoeveel zwerfdieren uit Hilversum heeft dit centrum van 1 januari tot en met 31 augustus 
opgevangen? Graag opsplitsen in honden, katten en overige. Heeft u daar facturen voor 
ontvangen? Graag zouden we deze ontvangen. 

6. Is er nog op basis van andere afspraken geld overgemaakt aan Dierenbeschermingscentrum 
Amersfoort? Zo ja, hoeveel en waarvoor? 

7. Klopt ons beeld dat de St. Dierenambulance Gooi- en Vechtstreek in 2016, net als in 2015, 
bijna alle gevonden zwervende honden en katten in de regio Gooi- en Vechtstreek nog steeds 
naar dierenasiel Crailo brengt? Zo nee, graag met cijfers onderbouwen. 

8. Bent u het met ons eens dat met de opvang in dierenasiel Crailo uw taak voor de opvang van 
zwerfdieren voor de eerste 14 dagen afdoende wordt ingevuld?  



 

9. Bent u het met ons eens, dat het enige dat u teweeg heeft gebracht is dat St. Dierenasiel 
Crailo geen vergoeding meer krijgt voor de opvang van gevonden honden en katten, terwijl zij 
nog steeds deze kosten voor de gemeenschap dragen? 

10. De Nederlandse Voedsel- en Warenautoriteit heeft Dierenasiel Crailo goedgekeurd. De 
Belastingdienst heeft recent de ANBI-status grondig onderzocht en bevestigd. Is het niet tijd is 
om het hele gedoe achter ons te laten?  
Kortom: bent u bereid om vanaf 1 januari 2017 een contract te sluiten met St. Dierenasiel 
Crailo voor de opvang van de zwerfdieren in Hilversum? 

 

 

Hart voor Hilversum. 

 
 
 

                           

  

 

 
 

   

  

  

  

  



 

Antwoorden van het college van burgemeester en wethouders d.d. 25 oktober 2016  
Op 27 september 2016 heeft GroenLinks artikel 41 vragen gesteld aan het college m.b.t. 

onderzoek verkeersveiligheid Emmastraat. Hieronder geven wij u antwoord op uw vragen. 

  

 

Artikel 41 vragen Dierenambulance en zwerfdierenopvang.  
  

  

In het jaarverslag van de St. Dierenambulance Gooi en Vecht staat dat ze in 2015 in totaal 65 

dieren naar dierenasiel Crailo heeft gebracht. Het Dierenbeschermingscentrum Amersfoort wordt 

niet genoemd als bestemming van ritten. Dat is vreemd, want in 2015 hadden enkele gemeenten 

in het Gooi de zwerfdierenopvang al in Amersfoort ondergebracht. In het jaarverslag staat dat er in 

2015 een overeenkomst is gesloten met Dierenbeschermingscentrum Amersfoort, aangezien de 

St. Dierenambulance ketenpartner is in de dierennoodhulp voor het vervoer naar Amersfoort. Men 

heeft daarvoor een gift van 5.000 euro ontvangen.  

Opvallend genoeg staat er: "Overleg over een overeenkomst voor 2016 is gaande." Dit is 

geschreven op 15 juni 2016, de datum van het jaarverslag.  

  

Per 1 januari 2016 brengt de gemeente Hilversum de zwerfdieren onder in Amersfoort.   

  

1. Klopt het dat Hilversum met het dierenbeschermingscentrum Amersfoort is 

overeengekomen, dat zij zorgen voor afspraken met de St. Dierenambulance Gooi- en 

Vechtstreek over het vervoer van dieren naar Amersfoort en de vergoeding daarvoor? 

Zo nee, is er een andere wijze waarop de St. Dierenambulance een vergoeding krijgt 

voor de extra benzinekosten en tijd?  

 

Antwoord van het college van burgemeester en wethouders:  

Neen. Hilversum heeft met het dierenbeschermingscentrum Amersfoort een overeenkomst 

over de opvang van zwerfdieren. Het dierenbeschermingscentrum heeft zelf afspraken 

gemaakt met de St. Dierenambulance Gooi- en Vechtstreek over het vervoer van dieren naar 

Amersfoort en de vergoeding daarvoor.   

Van de gemeente Hilversum ontvangt de St. Dierenambulance Gooi- en Vechtstreek hier geen 

vergoedingen voor. De St. Dierenambulance Gooi- en Vechtstreek krijgt van het 

Dierenbeschermingscentrum Amersfoort een ritvergoeding voor zwerfdieren die uit Hilversum 

worden gebracht en die retour eigenaar zijn gegaan.  

  

2. Klopt het dat er op het vestigingsadres van Stichting Dierenambulance Gooi- en  

Vechtstreek verblijven zijn waar dieren 's avonds en 's nachts worden opgevangen?  

Voldoet deze opvang aan de wettelijke eisen van het Honden- en Kattenbesluit?   

 

Antwoord van het college van burgemeester en wethouders:  

Voor het Honden- en Kattenbesluit is per 15 september 2015 het Besluit houders van dieren in 

de plaats gekomen. Dit besluit draagt geen toezichtstaken aan ons op voor wat betreft de 

naleving daarvan. Ook houden we ons niet bezig met andere vormen van controle op de 

bedrijfsvoering van de Stichting.  

3. Kunt u aangeven na hoeveel tijd de dieren vervolgens naar Amersfoort worden 

gereden?  

 

Antwoord van het college van burgemeester en wethouders:  

Voor ons is het Dierenbeschermingscentrum Amersfoort aanspreekpunt voor de uitvoering van 

de taken op het gebied van de opvang van zwerfdieren. Wij beschikken daarom niet over de 

door u gevraagde informatie. Van het Dierenbeschermingscentrum Amersfoort hebben wij 

overigens geen signalen ontvangen dat zich hier problemen bij voordoen. 

  



 

  

4. Is er op dit moment een overeenkomst tussen het Dierenbeschermingscentrum 

Amersfoort en St. Dierenambulance Gooi- en Vechtstreek? Op welke datum is deze 

rondgekomen? Waaruit blijkt dat u erop toegezien heeft dat deze overeenkomst er 

kwam? Welke afspraken over vergoedingen tussen het Dierenbeschermingscentrum 

Amersfoort en de St. Dierenambulance golden er tussen 1 januari en het moment dat de 

overeenkomst in ging?  

 

Antwoord van het college van burgemeester en wethouders:  

Ongetwijfeld zullen het Dierenbeschermingscentrum Amersfoort en de St. Dierenambulance 

Gooi- en Vechtstreek afspraken  met elkaar hebben. Dat is een private overeenkomst waar wij 

als gemeente Hilversum buiten staan en niet tot in detail kennis van dragen. Wij kunnen 

daarom geen uitspraken doen over de inhoud van die overeenkomst. Wel weten wij dat het 

Dierenbeschermingscentrum Amersfoort aan de St. Dierenambulance Gooi- en Vechtreek een 

vergoeding betaald voor zwerfdieren die aan de eigenaar worden geretourneerd (zie ook ons 

antwoord op vraag 1)  

5. De eerste 8 maanden van het contract met Dierenbeschermingscentrum Amersfoort is 

voorbij. Hoeveel zwerfdieren uit Hilversum heeft dit centrum van 1 januari tot en met 31 

augustus opgevangen? Graag opsplitsen in honden, katten en overige. Heeft u daar 

facturen voor ontvangen? Graag zouden we deze ontvangen.  

 

Antwoord van het college van burgemeester en wethouders:   

In het eerste en tweede kwartaal zijn er in totaal 26 dieren opgevangen door het 

Dierenbeschermingscentrum Amersfoort.   

Honden: 2   

Katten: 17   

Konijnen: 7   

Knaagdieren: 0   

Het totaal van de facturen bedraagt € 7.011,70 incl. BTW. De facturen zijn bijgevoegd.  

  

6. Is er nog op basis van andere afspraken geld overgemaakt aan  

Dierenbeschermingscentrum Amersfoort? Zo ja, hoeveel en waarvoor?  

 

Antwoord van het college van burgemeester en wethouders:  

Neen.  

  

7. Klopt ons beeld dat de St. Dierenambulance Gooi- en Vechtstreek in 2016, net als in 

2015, bijna alle gevonden zwervende honden en katten in de regio Gooi- en Vechtstreek 

nog steeds naar dierenasiel Crailo brengt? Zo nee, graag met cijfers onderbouwen.  

 

Antwoord van het college van burgemeester en wethouders:   

Wij hebben geen informatie waaruit dit zou blijken.  

  

8. Bent u het met ons eens dat met de opvang in dierenasiel Crailo uw taak voor de opvang 

van zwerfdieren voor de eerste 14 dagen afdoende wordt ingevuld?   

 

Antwoord van het college van burgemeester en wethouders:   

De gemeente heeft op grond van het Burgerlijk Wetboek de wettelijke taak om zwerfdieren die 

aan haar zijn aangeboden gedurende 14 dagen op te vangen. Om aan die wettelijke taak 

uitvoering te geven heeft de gemeente een overeenkomst gesloten met 

Dierenbeschermingscentrum Amersfoort. Daardoor is uw vraag niet relevant.  

  

9. Bent u het met ons eens, dat het enige dat u teweeg heeft gebracht is dat St. Dierenasiel 

Crailo geen vergoeding meer krijgt voor de opvang van gevonden honden en katten, 

terwijl zij nog steeds deze kosten voor de gemeenschap dragen?  

 



 

Antwoord van het college van burgemeester en wethouders:  

Zoals wij onder vraag 8 al uiteen hebben gezet, heeft de gemeente voor de uitvoering van de 

wettelijke taak een overeenkomst gesloten met Dierenbeschermingscentrum Amersfoort. Aan 

St Dierenasiel Crailo wordt geen gemeenschapsgeld voor zwerfdierenopvang uitgegeven. 

Indien naast de bestaande opvang in Amersfoort, de St. Dierenasiel Crailo eigener beweging 

er voor kiest om zwerfdieren op te vangen, dan komt dit initiatief geheel voor haar eigen 

rekening en risico. De opvangkosten van Crailo komen niet ten laste van de gemeenschap.  

  

10. De Nederlandse Voedsel- en Warenautoriteit heeft Dierenasiel Crailo goedgekeurd. De 

Belastingdienst heeft recent de ANBI-status grondig onderzocht en bevestigd. Is het niet 

tijd is om het hele gedoe achter ons te laten?   

Kortom: bent u bereid om vanaf 1 januari 2017 een contract te sluiten met St. Dierenasiel 

Crailo voor de opvang van de zwerfdieren in Hilversum?  

  
Antwoord van het college van burgemeester en wethouders:   

De gemeenteraad heeft besloten dat de uitvoering van de wettelijke taak opvang van 

zwerfdieren vanaf 1 januari 2017 wordt aanbesteed. Het staat de St. Dierenasiel Crailo vrij om 

op die aanbesteding in te schrijven. Met de partij die op basis van de aanbestedingselectie 

overblijft, zullen wij een overeenkomst sluiten   

  

  

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende geïnformeerd te hebben. 

Burgemeester en wethouders van Hilversum, 

de gemeentesecretaris a.i.,            de burgemeester, 

  

  

  

mr. P.G. Schulten                P.I. Broertjes 

 

  


